
 
ACTA GRUP IMPULSOR  

27 D’OCTUBRE DE 2021 

18 h AULA POLIVALENT, CENTRE CÍVIC 

 

Punts tractats: 

1. Anàlisi dels resultats de l’enquesta sobre Begues fa front al canvi 

climàtic. 

Fem una lectura i interpretació de les dades de les 108 enquestes que 

s’han contestat (en paper i en digital). 

La priorització de les qüestions queda de la manera següent: 

 

1) L’impacte del deteriorament del planeta en la salut de les 

persones (correspon a la pregunta 12 de l’enquesta). Aquesta 

pregunta suma 94 punts si sumem els resultats de les caselles 

4 (em preocupa) i 5 (em preocupa molt i penso que s’ha 

d’actuar). 

2) La protecció de l’espai natural (correspon a la pregunta 7). Si 

sumem els resultats de les caselles 4 i 5 suma 91 punts. 

3) El consum  energètic  i els seus efectes sobre el canvi climàtic 

(correspon a la pregunta 9). Si sumem els resultats de les 

caselles 4 i 5, suma 89 punts. 

4) Com reduir el consum energètic (correspon a la casella 1). Si 

sumem els resultats de la casella 4 i 5, suma 86 punts. 

5) L’estalvi en el consum d’aigua (correspon a la casella 11). Si 

sumem els resultats de la casella 4 i 5, suma 83 punts. 

6) El malbaratament d’aliments (correspon a la casella 2). Si 

sumem els resultats de les caselles 4 i 5, suma 83 punts. 

Analitzem que la qüestió més votada, l’impacte del deteriorament del 

planeta en la salut de les persones, té un abast molt general i que, en 

certa manera, pot incloure la majoria de les altres qüestions. D’altra 

banda, es pot deduir que la protecció de l’espai natural (2), el consum 

energètic (3), com reduir el consum energètic (4), l’estalvi del consum 

d’aigua (5) i el malbaratament d’aliments es poden agrupar sota la 

premissa de consum responsable. Per tant, tindríem dos grans 

aspectes a destacar: 

 El deteriorament del planeta 

 El consum responsable 

Per aturar el canvi climàtic sembla que no hi ha més remei que aturar 

el creixement. El model capitalista queda en entredit. Anem parlant de 

com ens imaginem el Fòrum  i quines propostes i ponents en podrien 

formar part. Ho anirem treballant. 



 
Sorgeix el tema de la poca relació que el PEB té amb les escoles i que 

seria interessant de tornar a reformular. Amb les Ampes vam aprofitar 

la Mostra d’entitats per presentar-nos i per parlar-los del projecte del 

Fòrum. El Toni Pons s’ofereix a parlar amb les directores de les escoles 

i els representants de les Ampes per tal d’explicar-los el projecte del V 

Fòrum i saber quines són les accions que des de les escoles es fan en 

matèria de preservació del medi ambient. 

Algunes propostes que s’apunten: 

 Fer bicicletades 

 Reduir el consum energètic amb accions concretes 

 Etc. 

 

2. Altres. 

La Carme Bagó explica  que un grup de gent de Begues han manifestat 

l’interès per fer un homenatge a l’Arcadi Oliveras, mort recentment. 

L’Arcadi va participar en un parell d’ocasions d’accions que el Grup 

Impulsor va proposar i ens hi sentim molt vinculats. Ens agradaria 

participar-hi. Surten alguns noms de persones vinculades amb ell i que 

podrien venir a Begues a participar d’aquest homenatge: 

 David Fernández 

 Miren Etxezarreta 

 Carlos Taibo 

 Antonio Turiel 

 ... 

La data de l’homenatge serà el 16 de desembre a l’aula polivalent. 

Quedem que primer ens posarem en contacte amb la família de l’Arcadi 

per consultar-los quina persona podria participar d’aquest homenatge.  

 


